
 

 

 
 

26-02-2019 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg spørgsmål følgende til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Naalakkersuisut har til efteråret 2018 sagt at de vil revurdere, samt undersøge 

mulighederne for at øge fastsatte fangstmængder for narhvaler og andre fangstdyr. 

Hvad er status? 

 

2. Anser Naalakkersuisut for, at der i 2019 er muligheder for at øge den fastsat mængde 

af kvoter til fangstdyr? 

Naalakkersuisut bedes redegøre arter og geografiske lokaliteter individuelt deraf. 

 

(Medlem af Inatsisartut, Jens Napaattooq, Partii Naleraq) 

 

Begrundelse: 

Jeg vil gerne vide hvad Naalakkersuisut har af planer, og hvilken holdning de har til emnet. 

 

Spørgsmålet bedes at blive besvaret inden ti (10) arbejdsdage 


